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内容概要

　　《2012在职攻读硕士学位全国联考英语考试模拟考场》分为两大部分。
第一部分为15套模拟试题。
编者严格以最新考试大纲为依据，精心编制，力求使题型、题量和试卷结构与真题完全一致，所选材
料新，内容范围广，覆盖面宽，信息量大，具有较高的可信度。
第二部分为试题解析。
编者除了提供各题答案外，还对题目进行了分析、讲解。
词汇和语法结构部分注重语言点的解释；阅读理解和完形填空部分给出文章大意并着重分析语篇结构
和作者观点的阐述方法；英译汉和短文写作部分除了提供参考译文和范文，还对复杂的句子进行了结
构分析，并给出与题目相关的其他表达方式，以拓展考生的思维，使其学会举一反三，灵活表达。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<在职攻读硕士学位全国联考英语�>>

书籍目录

模拟试卷一
模拟试卷二
模拟试卷三
模拟试卷四
模拟试卷五
模拟试卷六
模拟试卷七
模拟试卷八
模拟试卷九
模拟试卷十
模拟试卷十一
模拟试卷十二
模拟试卷十三
模拟试卷十四
模拟试卷十五
模拟试卷一解析
模拟试卷二解析
模拟试卷三解析
模拟试卷四解析
模拟试卷五解析
模拟试卷六解析
模拟试卷七解析
模拟试卷八解析
模拟试卷九解析
模拟试卷十解析
模拟试卷十一解析
模拟试卷十二解析
模拟试卷十三解析
模拟试卷十四解析
模拟试卷十五解析

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<在职攻读硕士学位全国联考英语�>>

章节摘录

版权页：   插图：   using her cell-phone to access the Internet and track her city's public transit system.When
asked why she used the wireless Internet so frequently,she replied,"What are you talking about?I don't know
anything about this wireless Internet stuff,I just know the bus is here." Regardless of whether you want to admit it,a
lot of us are like that old Finnish woman.When it comes to new mobile applications,many of us do not realize the
capability and power that we hold,literally,in our hands. What we're looking at today is the mobile Internet in its
infancy.Now that using the Internet from home or work has saturated much of society,the next logical step is to be
able to use the Net when you're away from your desktop or laptop. Speech recognition is one way to do this,and
there are a number of services,collectively called the"voice Web",that will make this possible.All you do is use a
phone or wireless device to call a phone number,and speak commands to an intuitive system.It will then give you
the information you're seeking,using either a synthesized voice or an audio file. In the United States and Europe,the
hot technology for wireless devices is called WAP(Wireless Application Protocol), which is being considered as the
world standard.WAP is supported by major phone companies including Nokia,Motorola and Ericsson,and is
simply a means of transmitting information,much like HTML is a means of communicating on the Internet.
Currently,wireless Internet connections may give you news,sports scores,stock quotes,and the weather if you're
lucky. But if you've ever used this technology,you know it's slow,costly and doesn't seem worth the time and
effort,if it works at all."The mobile Internet was never designed to take over surfing the Web from a
computer,"explains Cherie Gary,spokeswoman at Nokia.
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编辑推荐

《在职攻读硕士学位全国联考英语考试模拟考场(2012在职联考)》编辑推荐：命题只有大纲依据而无
教材依据，考生难以把握考试方向，因而选择高效的复习用书就成为考试成功的关键。
本套书正是为了满足广大考生的急切需要，帮助考生全面系统复习和针对自身弱点进行强化训练而组
织编写的。
《2012在职攻读硕士学位全国联考英语考试模拟考场》全部由多年从事专业学位命题研究与考试辅导
的名师专家主笔，内容权威，知识与训练并重，针对性强，可帮助考生迅速提高自身的水平，最终在
考试中取胜。

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<在职攻读硕士学位全国联考英语�>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


